



Ref: BOD/LB/2017/718

Date: 21st November 2017

الرقم : د ع م / ب م / ٢٠١٧ / ٧١٨
التاريخ : ٢ ربيع الأول ١٤٣٩ هـ
الموافق : ٢١ نوفمبر ٢٠١٧ م

To: **All Banks Operating in
the Sultanate of Oman**

إلى : **كافة المصارف العاملة
في سلطنة عمان**

This is to advise that on the occasion of **The 47th National Day**, all banks operating in the Sultanate shall start holiday from **Sunday 3rd December 2017 to Monday 4th December 2017**.


بمناسبة العيد الوطني السابع والأربعين المجيد، فقد تقرر أن تكون الإجازة الرسمية للبنوك العاملة في السلطنة من يوم الأحد الموافق ٣ ديسمبر ٢٠١٧ م إلى يوم الإثنين الموافق ٤ ديسمبر ٢٠١٧ م.

Furthermore, on the occasion of **Al Mawlid Al Nabawi Al Sharif for the Hijri Year 1439**, all banks operating in the Sultanate shall remain closed on **Tuesday 05th December 2017**. They shall reopen for business on **Wednesday 06th December 2017**.

كما و تقرر بمناسبة ذكرى المولد النبوي الشريف لعام ١٤٣٩ هـ على صاحبها أفضل الصلاة وأزكى السلام أن يكون يوم الثلاثاء ٥ ديسمبر ٢٠١٧ م إجازة رسمية لكافة البنوك العاملة في السلطنة، على أن يستأنف العمل بها يوم الأربعاء ٦ ديسمبر ٢٠١٧ م.

We take this opportunity to express our best wishes to all members of the Banking Sector on these occasions.

وننتهز هذه الفرصة لنهنئ جميع العاملين في القطاع المصرفي بهاتين المناسبتين ، وكل عام والجميع بخير.


طاهر بن سالم بن عبد الله العمري
الرئيس التنفيذي

Tahir Salim Abdullah Al Amri
Executive President



خاص